
Protokół Nr XLIV/2018
z XLIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 24 kwietnia 2018 r.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska o godzinie 17:00 otworzyła XLIV sega Rady
Powiatu Pruszkowskiego wit4ąc wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu
Pruszkowskiego, Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu,
szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich gości,
a także przedstawicieli mediów.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska oświadczyła, że zgodnie z listą obecności
w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 27
osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. W trakcie
obrad do radnych dołączyły: radna Urszula Wojciechowska, radna Maria Cybulska,
radna Karolina Gawkowska (listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki
nr l i2 do niniejszego protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym
w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku
obrada

ad. 3

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem są Mn/osk/
do porządku obrctd.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

Proponowany T)orządek obrad

l
2.

3.

4.
5.

6.

7.

8.

Otwarcie XLIV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XLlll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmienidącą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-506/18/.
Podjęcie uchwały zmienidącd uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BRZ-507/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-508/18/.
Podjęcie uchwały zmienidącd uchwałę w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla szkół
i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące jednostkami samorządu
terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu Pruszkowskiego oraz kontroli
prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji/BRZ-509/18/.
PocUęcie uchwały w sprawie prWlęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego: Strategia
Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 2015-2025. Aktualizaclja 2017 /BRZ-510/18/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Policji w 2018 r. środków finansowych stanowiących
rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywną /BRZ-511/18/.
PocUęcie uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do l(omiqji Bezpieczeństwa
i Porządku /BRZ-512/18/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyjną /BRZ-516/18/.
Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Pruszkowie na rzecz
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu pruszkowskiego w 2017 roku
/BRZ-513/18/.
Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony
przeciwpożarowe/BRZ-515/18/.

sprawie budżetu

9.

10

11

12
13

14
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16
17
18

Informac.ja Nr 36/201 8 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 22 marca 2018
roku do 16 kwietnia 2018 roku /BRZ-514/18/.

Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.

Starosta Maksym Gołoś zgłosił wniosek o zdjęcie punku 8 z porządku obrad
q. Podjęcie ucttwaW w spra'a'ie udzielania i rozliczania dotacji dta szkół i placówek
oświatowych ptowcldzonych przez podmioty nie będące jednostkami samorządu
terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu Pruszkou'skiego oraz kontroli
pracą'idłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji/BRZ-509/18/ za\ąeznlk nr 3 do
protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński zgłosił wmesienie do porządku obrad
punkt6wl Podjęcie uchu,aQ Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-51 7/18/ Diaz Podjęcie uchxvab Rady Powiatu Pt'uszkowskiego w spraw'ie rozpatrzenia
skargi /BRZ- 518/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Mlakowska poddała pod głosowanie wniosek
o wycofanie z porządku obrad punktu: 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielania i rozliczania
dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty nie będące
jednostkami samorządu terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu Pruszkowskiego
oraz kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji/BRZ-509/18/.

O godz. 17:1 5 do obrad segi dołączyła radna Urszula Wojciechowska

Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O , NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Michał Walewski, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska.

NIEOBECNI (5)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski, Urszula
Wojciechowska.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
zmieniony poprzez zdjęcie punktu 8: Podjęcie uchwali' w sprawie udzielania
i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez podmioty
nie będące jednostkami samorządu terytorialnego, funkcjonujących na terenie Powiatu
Pruszkowskiego oraz kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji
BRZ-509/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad, po punkcie ll nowej numeracji, punktu: Podjęcie uchwały
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-517/18/.
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Wynik glosowania:

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O , NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Stanisław Dymura, Maksym Gołaś, Magdalena l(arpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Michał Walewski, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska.

NIEOBECNI (5)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski, Urszula
Wojciechowska.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwali' Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie
rozpatrzenia skargi/BRZ-517/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad, po punkcie 12 nowej numeracji, punktu: Podjęcie uchwały
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-518/18/.

Wynik głosowania:

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O , NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (23)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, . Stanisław Dymura, Maksyln Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia
Zalewska. Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (4)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie
rozpatrzenia skargi/BRZ-518/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska oznajmiła, że numeracja punktów zmieniła się
odpowiednio.

Porządek obrad XLIV sesii DO zmianach

l
2.

3.

4.

5.

Otwarcie XLIV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XLlll segi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy nlnansowej
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-506/18/.
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BRZ-507/18/.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego
BKz-508/t8/.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przgęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego:
Strategia Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 2015-2025. Aktualizacja 2017
/BRZ-510/18/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Policji w 2018 r. środków finansowych
stanowiących rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywną
/BRZ-511/18/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do Komiqi Bezpieczeństwa
i Porządku /BRZ-512/18/.

ll.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej
/BRZ-516/18/.

\2. Podjęcie uchwał Rady Pou,iatu Pruszkou,skiego w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-S1 7/18/.

L3. Podjęcie ucttwaW Rady Powiatu Pruszkowskiego w spraxx'ie rozpatrzenia skargi
/BRZ-518/18/.

14. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Pruszkowie na rzecz
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu pruszkowskiego w 2017
roku /BRZ-513/18/.

15. Informac=ja o stanie bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony
przeciwpożarowej/BRZ-515/18/.

16. Informacja Nr 36/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 22
marca 2018 roku do 16 kwietnia 2018 roku /BRZ-514/18/.

17. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
18. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
19. Zamknięcie obrad.

do

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

il.u. hł

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Przgęcie protokołu z XLlll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że w związku z brakiem uwag oraz
nie odnotowując głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XLlll sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 4 i przystąpiła do realizacji
punktu 5.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\ Podjęcie uchu'ab zmieniającej zchn'ałę w spraw'ie wieloletniej prognozy .Rnattsowej
Pawla/u Pruszkowsł/ego /BJ?Z.50ó//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

ad 5

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż zmiany w uchwale budżetowej nie są
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fundamentalne, ponadto zostały one szczegółowo omówione na komisach problemowych

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Opinie komisji
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-506/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-506/18 został
przez członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-506/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy Hinansowel Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-506/18/.

Wyniki glosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Kaipiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Michał
Walewski, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska.

BRAK GŁOSU (1)
Elżbieta Smolińska.

NIEOBECNI (4)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska stwierdziła, że uchwała
nr XLIV/373/2018 Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy nlnansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Iwana Makowska zamknęła punkt 5

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinfomlowała, że koldnym punktem porządku
\est Podjęcie uchu,aQ Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniajcłcej uchwałę
w sprawie uchu,alenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 /BRZ-507/18/. Pto\ek\
uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

ad 6
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwali'.

Starosta Maksym Gołoś zgłosił autopoprawkę
w materiałach przed sega i poprosił Panią Lidia
przedstawienie.
Skarbnik Lidia Truszkowska przedstawiła
z uzasadnieniem.

do uchwały, którą radni otrzymali
Truszkowską Skarbnik Powiatu o jej

autopoprawkę do uchwały wraz

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Radna Magdalena Beyer poprosiła radnych o pozytywne głosowanie nad uchwałą wraz
z autopoprawka.
Przewodnicząca Rady Maria Makowski zamknęła dyskuqę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komisji merytorycznych.
ODjnie komisji
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-507/18 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-507/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-507/18 został
przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-507/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-507/18 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2018 /BRZ-507/18/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska,
Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Michał
Walewski, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska.

PRZECIW (1)
Ewa Borodzicz.

NIEOBECNI (4)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/374/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwali' w sprmvie uch)walenia
budżetu Posviatu Pruszkowskiego na rok 2018 została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

O godz. 17:30 do obrad sesji dołączyła radna Maria Cybulska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Podjęcie ucttwaW Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zau,arcia umowy najmtł nieruchomości
Pow/a/u Pruszłowsk/ego /BJ?Z.50.g/78/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do
protokołu.

ad 7

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do wicestarosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza omówić uchwałę i przedstawił uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Prze)vodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komisji merytorycznych.
Oi)inie komisji

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-508/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Inlvestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-508/18 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Klomisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-508/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umowy najmu nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-508/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Kaipiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur l;wiercz, Michał
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Walewski, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska,
Zielińska.

WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Elżbieta Smolińska.

NIEOBECNI (4)
Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Zdzisława

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/375/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

O godz. 17:30 Przewodnicząca Rady Maria Makowska ogłosiła 5 minutowe przerwę

O godz. 17:35 do obrad sagi dołączyła radna Karolina Gawkowska

O godz. 17:40 Przewodnicząca Rady Maria Makowska wznowiła obrady.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Podjęcie ucha'aW Rady Powiatu Pruszkowskiego u' spraw'ie prWjęcia progratllu rozwoju
Powiatu Pruszkowskiego: Stl'ategicl Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na tata 2015-2025.
.4bua/fzac7a 20/ 7/B.RZ-5/0/78/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

ad 8

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poprosił wicestarostę Krzysztofa Rymuzę o przedstawienie
uzasadnienia do uchwały.
Wicestarosta Krzysztof Rymuza omówić uchwałę i przedstawił uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Opinie komisji
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/18 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Magdalena Karpiniak
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/1 8 został przez członków komik i
zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Bayer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/18 został
przez członków komigi zaopiniowany pozytywne.
Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/18 został przez członk(5w komigi
zaopiniowany pozytywnie.
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-510/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przyjęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego: Strategia Rozwoju Powiatu
Pruszkowskiego na lata 2015-2025. Aktualizacja 2017 /BRZ-510/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (O)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Tomasz Osiński, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska. Aurelia Zalewska.
WSTRZYMUJĄ SIĘ (6)
Ewa Borodzicz, Karolina Gawkowska, Zbigniew Makowski, Elżbieta Smolińska, Artur
Swiercz, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała
nr XLIV/376/2018 w sprmvie przyjęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego:
Strategia Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 2015-2025. Aktualizacja została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinfomlowała, że kolejnym punktem porządku
ies\ Podjęcie ucttwab Rady Powiatu Pruszkowskiego w spraw'ie przekazania Policji w 2018 r.
środków $nansowych stanowiących rekompensatę pieniężn(ł za czas służby

ponadnorma0/wnet /B.RZ.5///78/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

ad 9

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komigi merytorycznych
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Opinie komisji
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-511/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.
Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwali' BRZ-511/18 został
przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania Policlji w 2018 r. środków finansowych stanowiących rekompensatę
pieniężną za czas służby ponadnormatywnel /BRZ-511/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Radna Elżbieta Smolińska w związku z pomyłką podczas głosowania, poprosiła o zmianę
głosu z WSTRZYMUJE SIĘ na ZA.

Wyniki głosowania l)o zmianie
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (24)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska. Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/377/2018
w sprawie przekazania Policji w 2018 r. środków finansowych stanowiących
rekompensatę pieniężną za czas służby ponadnormatywnej została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że koląnym punktem porządku
jest podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku /BRZ-512/18/. Projekt uchwały stanowi zalącznik nr 14 do protokołu.

ad 10

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie. Ponadto,
starosta Maksym Gołoś zgłosił dwóch kandydatów do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku:
Przewodniczącą Komigi Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalenę Beyer oraz Członka Zarządu Zdzisława Brzezińskiego, który w poprzedniej
kadenclji zasiadał w Komiqi Bezpieczeństwa i Porządku.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska zapytała wskazanych radnych czy wyrażają zgodę
na kandydowanie do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku. Radna Magdalena Bayer oraz
Członek Zarządu Zdzisław Brzeziński wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę

Radna Elżbieta Smolińska zapytała czy lista kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządkujest zamknięta? Czy można zgłosić innych kandydatów?

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, iż nic nie stoi na przeszkodzie, aby radni zgłaszali
dodatkowe kandydatury, a o procesie głosowania nad większa ilością kandydatów opowie
Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zapytała radną Elżbietę Smolińską
o chęć zgłoszenia kandydata.

Radna Elżbieta Smolińska odpowiedziała, że w imieniu klubu rezygnuje ze zgłoszenia
kandydata.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zapytała czy radni chcą zgłosić inne kandydatury
do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku?

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie delegowania radnych powiatu do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku /BRZ-512/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 9, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki zmienne:
ZA (16)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Maksym Gołaś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Maria
Makowska, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Michał Walewski, Emilia Wróblewska. Aurelia Zalewska.
WSTRZYMUIĘ SIĘ (9)
Mariusz Baranowski, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Agnieszka Kuźmińska,
Zbigniew Makowski, Elżbieta Smolińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Zdzisława
Zielińska.

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/378/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie delegowania radnych powiatu do Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku /BRZ-512/18/ została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 15 do protokołu.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 10 i przeszła do punktu ll

nU. JI

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
Ses\ Podjęcie uchwał w sprctu'ie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej/BRZ-516/18/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-516/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (23)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur
świercz, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska,
Zdzisława Zielińska.

WSTRZYMUIĘ SIĘ (2)
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza.
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/379/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przekazania skargi do K.omisji Rewizyjnej
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt ll i przeszła do punktu 12

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est podjęcie uchwał Rady Powiatu Pruszkoń'skiego w sprawie rozpatrzettia skargi
/B.RZ-5/ 77/&' Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

ad 12

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do Przewodniczącego Komigi
Rewizyjnej Tomasza Osińskiego z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński omówić uchwałę oraz przedstawił
uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-517/18/.
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Wyniki glosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smoleńska, Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski

Przesvodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/380/2018
Rady Posviatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

Przewodnicząca Rady Maria Mako)cska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Podjęcie ucl'lwab Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-
5/.g//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

ad 13

Przelvodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do Przewodniczącego Komiqi
Rewizyjnej Tomasza Osińskiego z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński omówić uchwałę oraz przedstawił
uzasadnienie.

Przesvodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskusję.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-518/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, l(arolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowski,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska.
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jastrzębski, Janusz Rajkowski.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLIV/381/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 13 i przeszła do punktu 14

nue ILł

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że koląnym punktem porządku
\est Sprawozdanie z działalności Kołnendanta Powiatowego Policji w Pruszkowie na rzecz
porządku i bezpieczefŁstwa publicznego na terenie powiatu pruszkowskiego u, 2017 I'oku
/B.RZ.5/3//8/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie sprawozdania.

O godz. 18:05 radna Agnieszka Kuźmińska opuściła seqę

Starosta Maksym Gołoś poinformował, że Sprawozdanie zostało dokładnie omówione na
posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa, poprosił
o kierowanie ewentualnych pytań do obecnego na sali p.o. Komendanta Powiatowego
w Pruszkowie młodszego inspektora Karola Siedlaka.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła

dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że Sprawozdanie
z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Pruszkowie na rzecz porządku
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu pruszkowskiego w 2017 roku zostało
przyjęte.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 14 i przeszła do punktu 15

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony
orzec/wpoźa/'owcy /B.RZ.5.75/78/. Informacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

ad 15

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o przedstawienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś poinformował, że Informacja była szeroko omawiana na Komiqi
Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa. Następnie poprosił
o kierowanie ewentualnych pytań do obecnego na sesji Komendanta Powiatowego PSP
st. bryg. Dariusza Drzewieckiego.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskusję.
W dyskugi udział wzięli: radna Magdalena Beyer, starosta Maksym Gołoś
Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła dyskuqę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że Informacja o stanie
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bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej została
przyjęta.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 15 i przeszła do punktu 16

ad. 16
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinfomlowała, że koląnym punktem porządku
\esŁ Informacja Nr 36/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
w okresie od 22 marca 2018 roku do 16 k\Ą'letnia 20]8 roku /BRZ-514/18/. \t\tatmac\a stanow\
załącznik nr 23 do protokołu.

Radna Ewa Borodzicz poprosiła o omówienie pkt. 3 z 247. Posiedzenia Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego z dnia 22 marca br. oraz pkt. 4 z 248. Posiedzenia Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego z dnia 29 marca br.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza odnośnie zapytania dotyczącego punktu 3 z 247.
Posiedzenia Zarządu Powiatu Pmszkowskiego Wjaśnił, że po wykonaniu koncepcji
rozbudowy szpitala w stronę północną pojawiły się wątpliwości dotyczące namszenia przez
gminę Michałowice dotychczasowych warunków realizacji inwestycji, w związku
z zabudowaniem kolejnej powierzchni na działce. Część terenu, na którym znajduje się
szpital należy do gminy Michałowice, a dmga część należy do Pruszkowa i jest zielenią
parkowy. Rozbudowa dotyczy części należącej do gminy Michałowice, do której Powiat
wystąpił o zgodę na zwiększenie powierzchni zabudowy i zmniejszenie powierzchni czynnej.
gmina Michałowice przystała na zaproponowane warunki.
W związku z zapytaniem dotyczącym punktu 4 z 248. Posiedzenia Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego Wicestarosta Krzysztof Rymuza Wjaśnił, że we wskazanym terminie,
tj. 30 kwietnia br., nie udało się dobudować budynku izby przyjęć od strony południowej
ze względu na trudne warunki atmosferyczne. Przedłuż4ąca się zima opóźniła
o kilka tygodni realizację zadania. W związku z powyższym Zarząd wyraził zgodę na
przesunięcie terminu zakończenia zadania.

Radna Ewa Borodzicz poprosiła o Wjaśnienie dotyczące pkt. 13 z 248. Posiedzenia Zarządu
Powiatu Pruszkowskiego z dnia 29 marca br., zapytała czy kandydatów do l(omiqi
Bezpieczeństwa i Porządku typuje Zarząd i pan Starosta, a zadaniem Rady jest zatwierdzenia
wskazanych osób (jak wynika z treści informacji Zarządu) czy kluby i radni mają możliwość

do zgłaszania własnych kandydatów? Radna Ewa Borodzicz poprosiła o komentarz prawny.
Ponadto radna Ewa Borodzicz wyraziła swoje niezadowolenie z blokowego głosowania na
kandydatów.

Starosta Maksym Gołoś poprosił o Wjaśnienie Koordynatora Zespołu Radców Prawnych
Adam Bieńkowskiego.

Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski Wjaśnił, że delegowanie
dwóch radnych przez radę powiatu wynika z art. 38 a Ustawy o Samorządzie Powiatowym.
W ust. 5 wskazano kto wchodzi w skład komigi(m.in. dwóch radnych delegowanych przez
radę powiatu). Uchwała przedstawiona radnym nie zawierała kandydatów, była tylko
projektem uchwały, którą Rada miała podjąć delegując swoich przedstawicieli. W trakcie
dyskusji zgłoszono dwóch kandydatów, dlatego taka lista została przegłosowana. Gdyby
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liczba kandydatów była większa rozważone zostałyby inne możliwości wyłonienia
kandydatów. Ustawa nie narzuca sposobu wyboru kandydatów, określa jedynie konieczność
delegowania dwóch kandydatów.

Radna Ewa Borodzicz poinformowała, że podczas głosowania nad punktem 10 porządku
obrad segi nie padła propozycja o zgłaszanie kandydatur, aby delegować dwóch radnych
w imieniu rady. Ponadto radna Ewa Borodzicz uważa, że jest to nadinterpretacja Ustawy
o Samorządzie Powiatowym.

Radna Zdzisława Zielińska zapytała czy głosowanie imienny może odbywać się blokowo?

Przewodnicząca Rady Maria Makowska Wjaśniła, iż została otwarta dyskuga dotycząca
projektu uchwały, w której głos zabrała jedynie radna Elżbieta Smolińska. Co więcej
Przewodnicząca Rady Maria Makowska zapytała czy radni chcą zgłosić inne kandydatury
do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku? Nikt się nie zgłosił. Gdyby został wskazany kolejny
kandydat, odbyłoby się głosowanie nad każdym nazwiskiem osobno. Koordynator Zespołu
Radców Prawnych Adam Biefikowski czekał, aby wskazać dalszy tok głosowania nad
kandydatami do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku. W związku z tym, że kandydatów było
dwóch, Rada głosowała nad uchwałą blokowo.

Radna Elżbieta Smoleńska poinformowała, że wycofała kandydata, ponieważ nie została
oHlcjalnie otwarta lista kandydatów, nie padło pytanie o zgłoszenie osób chętnych do
zgłaszania kandydatów przez kluby. W związku z takim procedowaniem radna Elżbieta
Smoleńska zrezygnowała z delegacji przedstawiciela klubu, który reprezentuje, ponieważ
uznała, że naruszone zostały reguły stosowane przy tego typu wyborach.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zaproponowała, że skoro padło stwierdzenie
o naruszeniu reguł i zasad, Rada powinna głosować raz jeszcze nad omawiana uchwałą.

Koordynator Zespołu Radców Prmvnych Adam Bieńkowski poinformował, że w świetle
prawa uchwała została podjęta, więc jeżeli miałaby zostać podjęta raz jeszcze to musiałby
paść wniosek o reasumpclę głosowania z uzasadnieniem. Przepis ustawy mówi tylko o tym,
że rada deleguje dwóch przedstawicieli, nie jest powiedziane wjaki sposób rada wyłania tych
dwóch kandydatów czy wybiera każdego z osobna czy blokowo.

Radna Ewa Borodzicz stwierdziła, że reasumpcJa na bieżąco nie stanowi dobrego
rozwiązania, ponieważ wiąże się z wieloma procedurami. Rada jest innym organem niż
zarząd, w związlw z czym to rada powinna delegować kandydatów. Radna Ewa Borodzicz
zgłosiła swoje uwagi odnośnie głosowania blokowego, zapytałajak powinna głosować osoba

w zgodzie z własnym sumieniem, według, której jeden z kandydatów nie cieszy się
powodzeniem, natomiast dmgi kandydat zasługuje na zostanie członkiem Komigi
Bezpieczeństwa i Porządku? Teoretycznie przy innej formie głosowania głosy mogłyby
rozłożyć się inaczej.

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, że Rada miała pod głosowanie poddaną uchwałę,
w którą treści podane były dwa nazwiska. Jeżeli ktoś nie zgadzałby się z jednym
z tych nazwisk, uchwała byłaby nie do zaakceptowania. Nie ma tu żadnego konfliktu
sumienia, należałoby zagłosować przeciwko takiej uchwale. Zarząd podjął uchwałę
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opiniującą pozytywnie uchwałę rady co jest standardową procedurą. Starosta poinformował,
że jako Przewodniczący Komiqi Bezpieczeństwa i Porządku zaproponował Radzie dwa
nazwiska, jeżeli byłaby potrzeba zgłoszenia kontr kandydatur, to w sposób oczywisty
doszłoby do głosowania na konkretne nazwiska. Uchwała została podjęta.

Radna Ewa Borodzicz stwierdziła, iż Zarząd wykroczył poza swoje kompetencje

przygotowUąc projekt uchwały w tym brzmieniu. Zarząd powinien przygotować uchwałę
z wykropkowanymi midscami na nazwiska, a rada powinna poddać kandydatury.

Starosta Maksym Gołoś przypominał,
z pustymi polami w miejscu kandydatów.

ze Zarząd opiniować uchwałę

Członek Zarządu Zdzisław Brzeziński chciał podkreślić, iż podczas posiedzenia Zarządu
Powiatu Pruszkowskiego nie byli zgłaszam kandydaci. Głosowany był projekt uchwały bez
kandydatur, do skierowania na Radę.

Radna Zdzisława Zielińska poinformowała, iż starosta Maksym Gołoś, przy punkcie lO
porządku obrad segi, wyraźnie powiedział, iż to Zarząd zgłasza kandydatów do Komigi
Bezpieczeństwa i Porządku. Ponadto radna Zdzisława Zielińska poprosiła o odpowiedź
pisemną na pytanie czy głosowanie imienny może odbywać się blokowo i czy nie powinno
być tajne?

Radny Tomasz Osiński stwierdził, iż zarówno kandydatura Przewodniczącej Komigi
Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administraqi i Prawa Magdaleny Beyer jak
i Członka Zarządu Zdzisława Brzezińskiego są odpowiednie do zasiadania
w Komigi Bezpieczeństwa i Porządku, jednak zabrakło możliwości zaproponowania przez
Radę innych kandydatów. Najpierw powinno wyłonić się kandydatów spośród radnych,
a następnie przegłosować każde nazwisko z osobna wyłaniając 2 osoby wpisane do uchwały.
Jest to sygnał, aby przy kolejną uchwale tego typu przegłosować każde nazwisko z osobna
zachomljąc transparentność.

Radna Ewa Borodzicz poprosiła o szersze informacje na temat działki z punktu l z 248 A
Posiedzenia Zarządu Powiatu Pruszkowskiego z dnia 4 kwietnia 2018 r.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza poinformował, iż jest to działka o powierzchni ponad
4 tysięcy metrów, usytuowana na południowy zachód od siedziby straży pożameJ, bez
dostępu do drogi publiczną, o typie budowlanym, jest to trzeci przetarg przeprowadzony na
sprzedaż td działki.

Radna Ewa Borodzicz zapytała czy jest to działka, nad którą sprzedażą Zarząd zastanawia
się od kilku lat, na której ewentualnie może powstać droga Konieczna?

Wicestarosta Krzysztof Rymuza odpowiedział, że tak

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska zapytała o szersze informacje dotyczące
mienia przekazywanego przez Skarb Państwa powiatom i miastom na prawach powiatu
(dot. punkt 6 z 248. Posiedzenia Zarządu Powiatu Pruszkowskiego z dnia 29 marca br.).
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Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Radosław
Chechłacz Wjaśnił, iż jest to uchwała zarządu powołuUąca komigę do nabywania mienia
Skarbu Państwa na rzecz powiatu. Uchwała powołuje komigę działającą tak jak w gminach
funkc=jonują komige dotyczące komunalizacji mienia.

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska zapytała czy istniqe lista dotycząca mienia,
jak jest ono przejmowane, jaką mamy wiedzę o mieniu Skarbu Państwa?

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Radosław
Chechłacz Wjaśnił, iż lista dotycząca mienia Skarbu Państwa sporządzana jest na bieżąco,
a nieruchomości, które mogą być przekazane na rzecz Powiatu są kierowane do komigi.

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska zapytała o kwoty przyznane na budowę tras
rowerowych dla gminy Nadarzyn oraz gminy Michałowice. Czy dofinansowane gminy
zgłosiły lokalizację tras? Czy istnieje możliwość zapoznania się z przekazanymi trasami?

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, że jest to kontynuaclja zapisu
budżetowego sprzed roku, gdzie przekazano do dyspozycji gmin 300 tysięcy
zł, w ubiegłym roku tylko jedna gmina mogła wykorzystać oferowane środki w kwocie 50
tys. zł. Obecne uchwały dotyczą przekazania gminie Nadarzyn oraz gminie Michałowice po
50 tys. zł. Lokalizacja tras jest ogólnodostępna w wydziale merytorycznym.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 16 i przeszła do punktu 17

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
są Interpelacje i zapytania orclz wnioski i oświadczenia radnych.

ad 17

Radny Artur Swiercz zapytał czy na podpisaniu paktu w sprawie programu rządowego
Dostępność Plus 201 8-2025 był obecny przedstawiciel starostwa pruszkowskiego? Czy
Powiat otrzymał zaproszenie na to wydarzenie?

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, że nie przypomina sobie, aby zaproszenie wpłynęło
do starostwa. Nikogo ze starostwa nie było na tej uroczystości.

Radny Stanisław Dymura zapytał dlaczego do przychodni rehabilitacyjnych kandydaci
przyjmowani są tylko do października? Jakie prace są wykonywane, aby pracownia sprawnie
funkcjonowała?

O godz. 18:40 radny Mariusz Baranowski opuścił sega

Wicestarosta Krzysztof Rymuza odpowiedział, że przyjmowanie zapisów do października
jest powszechnie stosowaną procedurą, ponieważ system finansowania z NFZ może się
zmienić. W zakresie rehabilitacji robione jest wszystko, aby usługi były świadczone w jak
najwyższej fomlie i na jak najwyższym poziomie.

Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie Tomasz Sławatyniec Wjaśnił, że zapisy do poradni
rehabilitacgną nie są limitowane. Pracownicy nie otrzymali żadną informacji o tym, że mają
być zwolnieni.
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Członek Zarządu Mirosław Chmielewski poinformował, że przebudowa drogi Hrabskią
w Raszynie uzyskała dofinansowanie w kwocie 165 tysięcy złotych. Powiat wystąpił
o współpracę do wójta gminy Raszyn.

Radny Artur Swiercz, w nawiązaniu do swojego wcześniejszego zapytania, poprosił
o sprawdzenie doboru samorządowców zaproszonych na uroczystość podpisania Paktu
Dostępność Plus oraz Wjaśnienie dlaczego powiat pruszkowski został pominięty w tej
kwestii? Ponadto radny Artur Swiercz postulował, aby powiat pruszkowski czynnie
wykorzystywał możliwości pozyskiwania środków oferowanych przez ww. program.

Radna Monika Sawicka poinformowała, iż także słyszała o problemach z korzystaniem
z rehabilitacji na NFZ.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza poinformował, że nad sprawami związanymi
z Narodowym Funduszem Zdrowia czuwa minister zdrowia i rząd, a nadzór nad system nie
leży w kompetenclji powiatu pruszkowskiego.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 17 i przystąpiła do realizacji
punktu 18.

ad. 18

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że koląnym punktem porządku
są Komunikat Przewodniczącego Rady Powiatu.

przypomniała, że następna sesja zaplanowana jest na 29 maja 2018 r. /godz. 17:00/,

przypomniała o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br. ,

zaprosiła na obchody Dnia Flagi w Powiecie Pruszkowskim oraz Powiatowy Bieg Flagi,

zaprosiła do wzięcia udziału w uroczystościach Swięta Narodowego Trzeciego Maja
w Pruszkowie,

zaprosiła do odwiedzenia Muzeum Dulag 121 z okazji ,,nocy muzeów"

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 18 i przeszła do punktu 19

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Maria Makowska
o godzinie 18:55 zamknęła obrady XLIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

ad 19

Przed
Rady Powiat

.icząca
tszkowskiego

Protokół sporządziła
Justyna Łęcka
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